
Ordinær generalforsamling i Knights Support cvr.nr. 39 59 59 31  

Tirsdag d. 11/03-2020 Borupgård Skolen, Smakkevej 2, 3070 Snekkersten  

 

1. Valg af dirigent 

Som dirigent vælges JP Hansen. JP Hansen blev enstemmigt valgt.  

Det konstateres at generalforsamlingen, i henhold til vedtægternes § 7, ikke er afholdt i henhold til bestemmelsen om 

afvikling inden udgang af februar måned. Indkaldelsen er dog sket lovligt  med 14 dages varsel. Generalforsamling er 

indkaldt d. 23/02-2020 til afholdelse d. 10/03-2020.   

Dirigenten konstaterer at ingen fremmødte på generalforsamlingen modsætter sig lovliggørelse og afholdelse af den 

ordinære generalforsamling. Ligesom der ikke er modtaget skriftlige indvendinger herimod.  

 

2. Valg af sekretær  

Som sekretær vælges Julie Gravlund.  

Ingen protesterede herimod.  

 

3. Formandens beretning 

Knights Supports formand JP Hansen får ordet.  

Vi har haft travlt i Knights Support (KS). Rent økonomisk vil jeg lade Julie fortælle hvordan det er gået - for den del fatter 
jeg ikke en fis af. - men min umiddelbare opfattelse er at det er gået godt.  

Grunden til jeg nævner Julie er fordi Miriam stoppede som kasserer i efteråret 2019. Vi har været glade for den tid hun har 
hjulpet - og vi er mindst lige så glade for at vi får hjælp, i form af støtte, fra Julie til vi har fundet en ny kasserer. Den del 
skulle vi meget gerne få styr på her til aften.  

Vi har desværre været for få frivillige til at hjælpe til kampene. Vi har været en lille kerne der har trukket læsset det meste 
af tiden, og vi har klaret opgaven, men det har været lidt for hårdt. Men stadig tak til alle dem der HAR hjulpet - også 
selvom det kun var én gang.. TAK!  

I 2020 skal vi have gang i flere frivillige. Vi vil lave løbesedler med kort info om, hvordan man kan (SKAL) hjælpe. Vi vil lave 
t-shirts med KS foran og teksten “Hvornår er du frivillig?” på ryggen. Alt sammen for, at skabe mere opmærksomhed 
omkring frivilligt arbejde i KS. Vi skal huske, at alt det arbejde vi gør i KS er for at KK’s spillere kan have det så godt og sjovt 
som overhovedet muligt. Alle penge vi tjener i KS er jo øremærket KK.  



Lige nu er der efter mine beregninger ca. 200 medlemmer i Kronborg Knights (KK) - og ca. 90 aktive spillere i KK. Vi har i alt 
i år 8 hjemmebane kampe og 2 U-stævner. Så hvis bare 1 mor, far, kæreste, mormor, morfar, farmor, farfar, søster eller 
bror ville være frivillig til 1 arrangement i løbet af en sæson kunne vi have 9 til at sælge pølser til hvert arrangement. Men 
så mange har vi slet ikke brug for hver gang... Normalt har vi brug for 4-5 hjælpere til en kamp. Så hvornår er du frivillig?  

Hvad har vi brugt de penge vi har tjent på?�Jeg vil ikke gå i detaljer - men jeg kan da afsløre at vi i bl.a. har købt pølser og 
sodavand for ca. 40.000 kr siden vi startede.. Det var ik så lidt. Vi har støttet Knights Gym med 9500 kr så de kunne få 
træningsudstyr, vi har hjulpet til at KK kunne få nogle fine kasketter og hatte til spillere, trænere og fans. og så kan jeg 
faktisk ikke huske om der var mere. :-)  

En af de ting vi også rigtig gerne vil forbedre i 2020 er en lidt bedre “grillbar” på banen. Vi håber på, at vi på den ene eller 
anden måde kan bygge vores container lidt om så det bliver mere behageligt for alle at sælge og købe i vores lille grill.  

Faktisk kan I jo ikke kun hjælpe med at stå i grilbaren. Vi har ofte mange andre praktiske opgaver, hvor vi har brug for 
hjælp.. Er du f.eks. pladesmed kender jeg da et projekt du sagtens kan kaste dig ud i ;-)  

Har du andre ting du kan byde ind med er du meget velkommen til at kontakte os.�Vi kommunikerer mest via facebook, så 
er du ikke allerede medlem i gruppen Knights Support kan det jo kun gå for langsomt. Vi glæder os til at være frivillig i KK 
sammen med dig.  

 

Bestyrelsen indstiller formandens beretning til godkendelse.  

Beretningen er godkendt uden indvendinger.  

 

4. Godkendelse af regnskabet  

Årets regnskab fremlægges af konstituerede kasserer Julie Gravlund.   

Det fremgår af det uddelte regnskab at året resultat udviser et underskud på 13.384 kr. hvilket bestyrelsen anser for 
tilfredsstillende, taget årets begivenheder i betragtning. Årets negative resultat skyldes primært en udledning til Kronborg 
Knights i forbindelse med etableringen af Knights Gym, på i alt 9.500 kr. Derudover udgøre resten underskyd en momsfejl 
fra sidste periode med en driftsværdi på 4.954 kr. Ved en hensyntagen til disse to poster udviser driftsresultatet  et 
positivt overskud på 1.070 kr.  

Det ses af omsætningen at Knights Support har været berørt af udfordringerne i Kronborg Knights som medførte at 
klubben trak sit seniorhold fra NL i efteråret 2019 som følge af holdets HC’s opsigelse. Disse begivenheder har medført 
færre hjemmebanekampe på Knights Field og færre tilskuer til de afholde kampe, som direkte har haft indvirkning på 
omsætning i Knights Support.  

Taget resultatopgørelsen i betrækning udviser balancen en likvid beholdning på 16.293 kr. og en egenkapital på 11.060 kr.  

 

Bestyrelsen indstiller således regnskabet til godkendelse efter § 11.  

Regnskabet er enstemmigt vedtaget.   



 

5. Valg af næstformand i henhold til § 10 

Konstituerede næstformand Susanne Dalberg Marschall genopstiller.  

Der er ikke modtaget andre opstillinger.  

Susanne Dalberg Marschall er enstemmigt valgt. 

  

6. Valg af kasserer i henhold til § 10 

Konstituerede kasserer Julie Gravlund genopstiller ikke.  

Sebastian Meier Larsen opstiller til posten som kasserer. Sebastian Meier Larsen er ikke tilstede men Julie Gravlund har 
gyldig fuldmagt og opstiller i Sebastians sted.  

Sebastian Meier er enstemmigt valgt.  

 

7. Valg af suppleanter  

Som suppleanter vælges:  

Charlotte Elving  

Helle Scheller  

 

 

Bestyrelsen er således bestående af:  

Formand JP Hansen  

Næstformand Susanne Dalberg Marschall  

Kasserer Sebastian Meier Larsen 

Suppleant Charlotte Elving  

Suppleant Helle Scheller  

 

 



8. Indkomne forslag  

I henhold til vedtægternes § 7 skal alle indkomne forslag indleveres skriftlige til formanden 7 dage inden afholdelse af 
generalforeningen. Formand JP Hansen bekræfter at ingen indkomne forsalg er modtaget.  

 

9. Eventuelt 

Intet modtaget.  

 

Således passeret  

Snekkersten d. 10/03-2020  

 

                                               . 

Dirigent  

 

  

 

 

 

 

 

jphansen
Jens Peter Hansen


